
                       Protokoll 

 
fört vid Hällekis Samhällsförenings årsmöte 13 april 2011 i Folkets Hus. 

 

Närvarande 28 medlemmar. 

 
§1    Ordförande hälsade de närvarande välkomna och öppnade mötet. 

 

§2    Dagordningen godkändes. 

 

§3    Val av ordförande för mötet: Sittande, dvs. Carina Thörn. 

 

§4    Val av sekreterare för mötet:  Jan-Olof Jansson. 

 

§5    Röstlängd fastställdes. 

 

§6    Två justeringsmän valdes: Stig Persson och Rolf Stensson . 

 

§7    Kallelsen godkändes. 

 

§8    Kassörens rapport föredrogs. 

 

§9    Revisionsrapporten föredrogs. 

 

§10   Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för 2010. 

 

§11   Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs.  9 styrelsemöten har hållits under året. 

       Cafékväll och Nationaldagsgrillningen framhölls särskilt som aktiviteter. Styrelsen har varit delaktig  

       i processen ”Äldreboendet” i Hällesäter (Carina och Stefan), varit pådrivande ( Bengt) bl. a. när det gäller                                                                                                                                              

       hjortplågan i tätorten genom att få fram containrar för insamlandet av trädgårdsavfall, i första hand fallfrukt. 

 

§12  Verksamhetsplan för 2011 

  

Grillfest på nationaldagen vid Folkets Hus.  

 Oktoberfest, levande musik, styrelsen funderar över detta. 

               Fortsatt arbete med hjortproblemet (Bengt M.).  

 Fler projekt och fler detaljer läs, §18. 

  

§13   Styrelsen år 2011: 

          

 Ordförande          Carina Thörn 

 har ett år kvar 

 

 Val av styrelse: 

 Sekreterare på två år Jan-Olof Jansson  

 Kassör på två år   Sofia Bylander  

 Ledamöter på två år  Bengt Magnusson 

   Lone Zetterlund    

 Suppleanter, 1 år  Rolf Persson 

    Stefan Sjöö  

 

 

§14 Rätt att teckna firma har ordförande och kassör var för sig. 

 



§15      Val av revisorer:    Kenneth Zetterlund och Thomas Pettersson 

 

§15      Valberedning = styrelsen. 

 

§16       Årsavgiften oförändrad dvs. 100 kr för medlem, hela familjen för 150. 

 

§17 Bankbyte: Eftersom vi bytt bank och numera har våra konton i Sparbanken Skaraborg och kan utnyttja 

Bankgiro så kommer nya inbetalningsavin för medlemsavgiften att hamna i Din brevlåda i samband med 

nästa gång vi delar ut information. Kommer även att finnas i entrén vid COOP. 

 

§18        Ett antal frågor som ingick i dagordningen togs upp under mötet: 

 

 18:1.  Bensinstationen:   

Förhandlingar och planering pågår. Målsättning är att den ska finnas på plats innan sommaren.  

Placering i småbåtshamnen lämplig med tanke på att både bilar och båtar  kan utnyttja servicen.  

Både diesel och 95-oktan kommer att finnas. 

 

18:2.  Folkets Hus: 

Styrelsen för Folkets Hus frågade Samhällsföreningen om hjälp i form av arbetsinsats och eventuellt pengar 

för en uppfräschning av lokalen, framför allt stora salen. 

Golvet behöver renoveras, det är väldigt slitet. Åtgärder föreslogs, dels en vanlig slipning och strykning 

med lack, dels att lägga på helt ny parkett ovanpå den gamla.  Den senare metoden skulle förstärka golvet 

och skulle genomföras på mycket kortare tid och av icke-proffs. En medlem tog på sig uppdraget att kolla 

upp priser.  

En vägg i stora salen behöver måla om. En del slitage i form av spik- och skruvhål, missfärgning etc.  

gör att väggen idag ser sliten och tråkig ut. 

 

18:3.  Den tunga trafiken genom Hällekis: 

Den tunga trafiken genom Hällekis ökar för varje år och utgör en belastning för orten som den ser ut i dag. 

De ”hinder” som ska ta ner farten har kommit att få den motsatta effekten.  

Den avsmalning som finns uppe vid COOP medför att lastbilar som kommer uppifrån ökar farten när 

förarna ser att det inte finns någon mötande trafik för att slippa sakta in eller rent av att stanna för 

uppdykande fordon. 

Nere vid infarten över ån (dvs. från Götene-hållet) väljer ibland föraren vänster körbana för att slippa 

bromsa in för högersidans hinder. 

Oron för att det ska hända allvarliga olyckor är utbredd i samhället, många barn rör sig i framför allt miljön 

runt COOP.  

För bron vid ån behöver banan breddas. Det blir väldigt knappt om utrymme vid sidan om körbanan för 

gångare och cyklister då tung trafik passerar, i synnerhet vid möte!       

Under mötet kom flera förslag fram om vad som behöver göras och hur: 

 Skaffa aktuellt underlag genom trafikräkning, manuell eller maskinell.                      

  Skaffa fram fakta om gamla truckvägen och hur man kan tänkas använda den som  

 infartsväg för den tunga trafiken. 

 Tyst asfalt och flera farthinder. 

 Fler varningsskyltar en bit innan bilarna når fram till bron. 

 Fartkamera. 

 Övergångsställen med hinder på några platser utefter Sjöråsvägen. 

En trafikkommitté bestående av Peter Persson, Elisabeth Brandt, Joakim Stensson samt Rolf Persson 

bildades under mötet med uppdrag att undersöka trafiken och informera och påverka kommun och 

vägverket beträffande problemen och tänkbara åtgärder. 

 

18:4.  Dammen. 

Dammen har varit föremål för mycket förtret sedan Cementa försvann och därmed den omvårdnad som 

bruksägaren stod för här i samhället. 

Idag kantas dammen av ett antal träd av mycket varierande kvalitet, mest al. Några är på fallrepet, 

bokstavligen. Dessa fallfärdiga träd är onödigt fula, de smutsar ner vattnet, de tar bort det mesta av det ljus 



som en damm behöver för att själv rena sitt vatten.  

De utgör en onödig risk för alla de barn som rör sig i direkt närhet av vattnet, de halvt fallna träden lockar 

till många spännande klättringar på ruttna grenar ovan en djup damm med kanter som är svåra att ta sig upp 

från. 

Stöd från kommunen för en upprensning saknas helt. 

Just nu gräver man rännor för att grodorna ska kunna ta sig till dammen utan att bli överkörda vid passagen 

över vägen.  

  

  

18:5.  Hällesäter:   

Carina och Stefan har deltagit i planering genom medverkan i referensgruppen (8 möten),  

förmedlat synpunkter ……… 

 

18:6.  Idrottshallen:  

Styrelsen har jobbat för att få Hällekisborna att komma till möten, varav ett stormöte, ta del av 

information etc.  Kolla status på Internet!  

 

18:7.  Hjortarna:   

Det finns minst 2000 hjortar inom närområdet!  

Efterlyses: Bättre röjning, bättre avskjutning, duktiga jägare, möjlighet att skjuta inne i samhället.  

Det finns några platser där det finns säkra kulfång inne i tätorten!  

 

18:8.  Nationaldagen:  

 Tipspromenad, Grillning vid Folkets Hus, grillbiljetter hoppas vi få hjälp av COOP med att sälja.. 

 

18:9.  Oktoberfesten, festkommitté: 

 Förslag till underhållning och program efterlyses. 

 

18:10  Närtrafiken: Några medlemmar funderar över att det kan vara besvärligt att utnyttja närtrafiken  

För t.ex. besök på vårdcentralen, kan det bli mycket dödtid, mycket ”åka runt” för att hämta upp 

många utefter den kanske inte  rakaste vägen mm. 

 

  

§19       Avslutning: 

Ordförande tackade för visat intresse och årsmötet avslutades en jättegod buffé    

               med sallader med tonfisk, kyckling och bacon samt kaffe och kaka. 

 

 

 

Hällekis den 14 april 2011 

 

 

Vid protokollet   Justeras       Justeras 

  

  

 

 

 

..............................................  .................................................       ……………........................... 

Jan-Olof Jansson     Rolf Stensson       Stig Persson                      

 

    

 


